
 

 
 

 

Svar på Caroline Mählers motion inkommen till årsmötet 2018 

 

Dispens för agilitydomare 

Styrelsens yttrade; 
En dispensansökan är ingen årsmötesfråga och är därför inte ett motionsärende.  
 
Styrelsen yrkar att motionen avslås. 

 

 

 

 


